



ST. STEPHEN'S COLLEGE PARENT-TEACHER ASSOCIATION

聖士提反書院家長教師會

22, Tung Tau Wan Road, Stanley, Hong Kong. 香港赤柱東頭灣道 22 號

Tel No.: 2813 0360 Fax No.: 2813 7311

延期

各位親愛的家長：

延期舉行戶外地質博物館~馬屎洲、大石磨士多腐竹廠  
屏山文物館暨文物徑訪客中心、友恭堂  
新界農家風味宴一天遊

鑑於近日新型冠狀病毒感染確診及懷疑個案急升，短期內可能會增加病毒在人口密集地方傳播的風險，為保障大家的健康，家長教師會跟校方商討後，決定將原訂於2月29日（星期六）舉行的「戶外地質博物館~馬屎洲、大石磨士多腐竹廠、屏山文物館暨文物徑訪客中心、友恭堂、新界農家風味宴一天遊」延期舉行。參加者將獲全數退款，請於開學後的午飯時間及放學後至下午四時，帶同已購買的旅遊券到校務處辦理退款手續。日後如擬訂新的旅行日期，將另行通知，而今次已報名參加之家庭，將可獲優先登記。不便之處，敬希見諒。

有關退款的查詢，請聯絡張庭霖老師(28130360) 或家長教師會委員李慧敏女士(90310069)。

聖士提反書院家長教師會



二零二零年二月三日



**ST. STEPHEN'S COLLEGE PARENT-TEACHER ASSOCIATION**

**聖士提反書院家長教師會**

22, TungTau Wan Road, Stanley, Hong Kong. 香港赤柱東頭灣道 22 號

Tel No.: 2813 0360 Fax No.: 2813 7311

**Postponed**

February 3, 2020

**One-day Tour – <UNESCO Global Geopark—Ma Shi Chau>  
<Ping Shan Tang Clan Gallery Cum Heritage Trail Visitors Centre>  
<Tang Ancestral Hall> <Tai Shek Mo Bean Curd Factory>  
<New Territories Farm House Cuisines>**

Dear Parents,

In light of the latest development of the Novel Coronavirus infection cases, we are concerned about the health of our parents, students and teachers. After having a discussion with our school, we are sorry to inform you that the one-day tour scheduled on February 29, 2020 has been postponed. For families who have registered with payment, please kindly ask the student to bring along the tickets purchased earlier to the Cashier at the School Office either during lunch hours or after school till 4pm for full refund when school resumes. Once a rescheduled date of the outing is confirmed, a separate notice will be issued. Families who have registered this time will have priority registering for the rescheduled outing. We thank you for your support and apologize for any inconvenience caused.

For any questions with regard to the refund, please do not hesitate to contact our teacher Mr. Clinton Chong (28130360) or PTA Exco Ms. Mary Lee (90310069).

Yours faithfully,



St Stephen's College Parent-Teacher Association

19/20-380/CKL